
ZÁPIS č. 4/2015 
z jednání Komise pro školství Rady m ěsta Úvaly, které se konalo  
dne 28.5.2015 od 18.00 hodin v ZŠ Úvaly 
 
 
Přítomni:           Dana Poláková, Jaroslav Březka, Jana Hájková, Ludmila Milerová, Martina Vomáčková  

Šárka Lorencová, Petra Fuxová,  Helena Jukinová, Hana Šťastná Čapková, Jana 
Pospíšilová, Soňa Doležalová, Harry Jukl 

 
Omluveni:  Miroslava Drozdová 
 
Hosté:   --- 

              
 
 
 
Program: 1) Zahájení, prohlídka budov základní školy 
  3) Informace ředitelů školských zařízení a členů komise 
  4) Různé, závěr  
                           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



1) Zahájení, prohlídka budov základní školy 
 
Ředitel základní školy Mgr. Březka přivítal přítomné, seznámil je s programem jednání. 
Z důvodu svolání mimořádného jednání zastupitelstva města na 18 hodinu omlouvá nepřítomnost  
členek komise Mgr Polákové a Ing. Milerové, které se dostaví na dnešní schůzku později. 
Ředitel ZŠ zahájil schůzku prohlídkou budov základní školy. 
 

2) Informace ředitelů školských zařízení a členů komise 
 

Mgr. Poláková se dotazuje, jak pokračuje příprava na zahájení provozu na pracovišti MŠ Bulharská. 
Ředitelka MŠ informuje, že ještě stále probíhají výběrová řízení na obsazení některých pracovních 
pozic, do konce června budou všichni noví zaměstnanci vybráni.  
Ing. Milerová informuje – na město se obrátili zájemci o provozování lesní školky, hledají vhodné 
prostory (na dobu od září 2015 do jara 2016), následně by byla školka provozována v areálu Junáka. 
Mgr. Poláková konstatuje, že dnešním jednání zastupitelstva byl vznesen dotaz na kapacitu školní 
družiny, zda ji budou moci navštěvovat i žáci čtvrtých ročníků. K tomuto Mgr. Březka sděluje, že 
v současné době probíhají administrativní kroky k navýšení kapacity družiny o další tři oddělení, vše 
závisí na stanovisku  hygieny, pokud bude navýšení povoleno, bude možno od září přijmout další děti. 
K dotazu Ing. Vomáčkové, vzneseném na minulém setkání při prohlídce MŠ (proč MŠ nevyužívá 
počítače, které jí věnovala) uvádí Ing. Milerová, že jelikož PC byly bez monitorů, musí je ředitelka 
dokoupit a následně budou využívány v rámci školního vzdělávacího programu. 
Dále Mgr. Poláková seznamuje přítomné s nabídkou agentury na profesionální zajištění zábavných akcí 
pro děti (např. Den dětí, apod.), cenovou nabídku předá ředitelům školských zařízení.  
Informuje též o připravovaném projektu z evropských fondů - Věda, vzdělávání a mimoškolní aktivita, 
finanční prostředky budou k dispozici nejdříve na konci roku 2016, lze je využít na vybavení školských 
zařízení, na investice, na školení zaměstnanců,  vyzývá k přípravě jednotlivých projektů. 
Dále informuje, že rada města schválila provedení ideové architektonické soutěže na akci "Vzdělávací 
centrum pro děti, mládež a dospělé v Úvalech" - dostavba knihovny, vyzývá přítomné, aby se se svými 
případnými náměty obraceli na město.    
 
 

5) Různé, závěr 
 
Info o plánovaných akcích: 
 

- MDDM ve spolupráci se ZŠ pořádají v areálu pod školou a na hřišti pod kostelem dne 30.5.2015 
od 13.30 hodin Den dětí a od 16.30 TALENTS STAGE 

- 6.6.2015 od 9 hodin akce X. Bezpečná sobota 
- 11.6.2015 od 14 hodin slavnostní otevření nové budovy MŠ Bulharská  
- 11.6.2015 v č.p. 65 akce Slavnostní vyřazování žáků 9.tříd ZŠ 
- 14.6.2015 od 15 hodin v Salesiánském divadle Taneční akademie MDDM 

 
 
 
Mgr. Poláková poděkovala přítomným za účast a v 20.15 hodin jednání ukončila. 
Příští schůzka se bude konat v MŠ, Kollárova 1260, Úvaly, předpokládaný termín začátek října 2015.       
 
 
 
………………………. 
Mgr. Dana Poláková 
předsedkyně komise 
 
 
 
Zapsala: Hamouzová 


